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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 201
Forslag til finanslov for finansåret 2015.
Af finansministeren (Bjarne Corydon)

Spørgsmål 3
Hvad vil det koste at øge antallet af sengepladser på sygehusene, så antallet
af sengepladser svarer til det, der oprindeligt var planlagt, da man besluttede
at anlægge supersygehusene jf. Kristian Thulesen Dahls udtalelser på Dansk
Folkepartis sommergruppemøde: "Det vi kan se på sundhedsområdet, det er,
at der skæres ned i antallet af sengepladser hurtigere end det, der oprindeligt
var planlagt, da man anlagde tanken om de her supersygehuse"? Alternativt
at afsætte midler til at reducere overbelægning på hospitaler med henholdsvis
5, 10 og 15 procent jf. Kristian Thulesen Dahls udtalelse om "Man risikerer
også det, man kan se på mange sygehuse, nemlig overbelægningssituatio-
ner, når folk så bliver indlagt [når sengepladser nedlægges]".

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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